
SAMENWERKINGSVERBANDEN december 2016
(vast agendapunt, informatief, commissie RVB)
CRVB 10 januari 2017, agendapunt 10.

Burgemeester Heiliegers
Veiligheid [VRK <Algemeen Bestuur en BestuursCommissie Openbare 
Veiligheid> + Politie + Driehoek]
 VRK geen vergaderingen geweest
 Haarlemmerstraatweg hebben voor de 3e keer (snelheids)controles naar > 60 

km/u plaatsgevonden; kwantitatief 60 aanhoudingen tot nu toe. Wordt vervolgd.

MRA [Metropool Regio Amsterdam - Algemeen bestuurlijk]
• geen vergaderingen geweest.

Schiphol [waaronder: Omgevingsraad Schiphol en de Bestuurlijke Regie 
(BRS)]
 BRS vergadering geweest. Toelichting ontvangen van het College van Advies 

traject met de staatssecretaris. Er ligt een advies aanvraag inzake toekomst 
Schiphol. Partijen dienen die wel snel uitgewerkt te hebben, met een groot 
draagvlak in de balans tussen economie en leefbaarheid. 

 Hinderbeperking blijft punt van dispuut. Dan gaat het over de CDA effecten 
(Glijvluchten), NADP2 startprocedure wel of toch geen effect op geluidshinder, 
32.000 vs 29.000 nachtvluchten en dan gaat het over de Milieu Effect Rapportage 
i.r.t. het nieuwe Normen- en Handhavingsstelsel Schiphol. Wordt vervolgd.

 Aankondiging verwacht baanonderhoud 2017: Zwanenburgbaan week 27, 
Polderbaan week 35.

 Vervroegde ORS evaluatie (Haarlemmerliede initiatief voorstel) gaat plaatsvinden. 
Ministerie I&M leidend.

BIO [Bestuurlijke informeel overleg]
- Geen overleg geweest. 

Aandeelhoudersvergadering Meerlanden
•     9 december AVA geweest. 

1. Begroting goedgekeurd…..conform lange termijn strategiedocument 2016-
2020, inclusief Duurzaamheid. Risicoanalyse toegelicht. Risico’s beperkt en 
voldoende in control bij de RvC

2. Begroting 2017 60,8 mio Euro omzet, 3 mio Euro resultaat verwachting.
3. Samenwerking met kringloopwinkel experiment The Base Delft /Tripple-G 

winkel



Wethouder Graal

GBKZ
In het PFO overleg in december is de begroting 2017 vastgesteld en zal deze als C stuk  
naar de RVB  worden gezonden. Verder is besloten om de 1e Marap die in april van elk jaar 
wordt besproken te laten vervallen. Reden is dat de meeste belangactiviteiten vanaf april 
plaats vinden (verzending van aanslagbiljetten).
GBKZ is geïnformeerd over de aankomede herindeling en de uittreding van de gemeente 
Haarlemmerliede en Spaarnwoude uit deze GR.

Polanenpark
In de Aandeelhoudersvergadering van december is de begroting 2017 vastgesteld en zijn de 
doelstellingen voor de komende jaren besproken. Het jaarplan 2017 zal als C-stuk naar de 
RVB worden gezonden.

Meerlanden
Bestuurlijk overleg heeft plaats gevonden. Aandacht is gevraagd voor mogelijke oplossingen 
voor het verwijderen van onkruid, het strooiplan en de resultaten van de PD inzameling vanaf 
juli 2016. Het toegezegde ‘strategisch plan voor raadsleden’ is in concept klaar. Verwachting 
is dat dit in januari 2017 beschikbaar is voor raadsleden.

Wethouder Van Haeften
Portefeuillehoudersoverleg GR Onderwijs/Vroegtijdige School Verlaters
Niet bijeen geweest.

STOPOZ
Begroting 2017 en meerjarenbegroting gepresenteerd, deze komt als C-stuk naar de 
CRvB. Marap Q3: De Margrietschool komt naar verwachting uit op een resultaat van 
19.000 Euro, waar een resultaat is begroot van 6.000 Euro. Meevallende 
personeelskosten en aanvullende bekostiging zijn hiervan oorzaak. Het aantal 
leerlingen van de Margrietschool neemt iets toe i.v.m. het overstappen van leerlingen 
uit Amsterdam-NieuwWest. Er verschijnt in december een beleidsnotitie m.b.t. 
leerlingenaantallen en de kansen en bedreigingen voor Stopoz. 

Portefeuillehoudersoverleg Wonen (RAP)
Er is een regionale woonzorgagenda opgesteld. Begin 2017 wordt een regionale 
bijeenkomst georgansieerd met alle betrokken partners (zorginstellingen, corporaties, 
welzijnsinstellingen etc.) om de agendapunten verder uit te werken. Rondom de 
agendapunten worden werkgroepen geformeerd.
Er is een evaluatie en herziening huisvestingsverordening opgesteld. Deze zal als C-
stuk naar CRvB worden gestuurd.

AB Recreatieschap Spaarnwoude
De najaarsnotie 2016 is besproken, deze geeft o.m. een overzicht van de voortgang 
van de programma’s van Recreatieschap Spaarnwoude en geeft een prognose van 
de verdere ontwikkeling van de financiële situatie in 2016. Deze notitie komt ter 
informatie naar CRvB. 



Er is een brief van het Ministerie BZK ontvangen over de financiële positie van RNH. 
Hierin wordt het bestuur dringend geadviseerd het AB meer inzicht te verschaffen in 
het structureel evenwicht en hoe dit evenwicht wordt behouden m.b.t. het interen van 
de reserves.

Portefeuillehoudersoverleg RO
Niet bijeen geweest

REO
Niet bij aanwezig geweest

Stivas
Hier is opnieuw vooral gesproken over de op handen zijnde ruilverkaveling rond 
Heiloo en Egmond. 

Bestuurdersplatform NZKG
Amsterdam heeft toegelicht welke ideeën er zijn m.b.t. de verbindingen over het IJ. 
Zo zijn er drie opties te weten: Bruggen, tunnel(s) en extra metro-treinen t.b.v. 
voetgangers en fietsers. Mogelijke consequenties zijn : verplaatsing van de PTA naar 
Coen-, Houthaven of Zaanstad. Toegezegd is dat de regionale gemeenten tijdig 
worden geïnformeerd.
Er is door het bureau  een eerste presentatie gegeven over de uitkomsten van het 
leefbaarheidsonderzoek van het buro Rigo. Eind januari verschijnt de eindversie, 
deze komt ter informatie naar CRvB. 
De tweede meting Monitor Ruimt-intensivering van het havengebied is 
gepresenteerd en vastgesteld. Deze is te bekijken op de site van de provincie Noord 
Holland.

MRA RO/Verkeer Zuid Kennemerland
Het coördinerend Portefeuillehoudersoverleg wordt teruggebracht naar 4 keer per 
jaar. De voortgang van de MRA-agenda is besproken. 

Portefeuillehoudersoverleg IASZ
Jaarplan 2017 is uitgebreid besproken, deze komt als C-stuk naar CRvB.

Portefeuillehoudersoverleg Sociaal Domein
De verwervingsstrategie Sociaal Domein 2018 is besproken. Deze komt in 
februari/maart ter informatie naar CRvB.
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